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Zapisnik 168. sjednice Upravnog vije6a MuJ.timedijaJ-nog

kulturnog centra Split odrZane 13. velja6e s podetkom u 14:00

sati

168. sjednica Upravnog vijeia Multimedijalnog kulturnog centra
split odrZala se u detvrtak, 13. veljade 2025. u 14.00 sati u

prostoru Ustanove Razred (Dom mladih, U}. slobode 28), te ie
imala:

DNEVIiII RED

1. Usvaianje Dnevnog reda 168. s;ednice
2. Usvajanje Zaprsnika 761. siednice
3. Razmatranje Prijedloga Odluke o davanju na privremeno/

povremeno ilr dugotrajno kori5tenje poslovnih prostora
dodileljenih na uporabu Multimedijalnom kul-turnom centru

4. Konzultiranje vezano za aktivnosti koje ne odgovaraiu
programskom profilu MKC-a

5. Poztv za iskaz interesa za pruZanje ugostiteljskih usluga
tijekom odrZavanja programa MKC-a

6. Usvajanje GodiSnjeg financijskog izvjeS6a za 2024. godinu
1. Ostavka predsjednice Upravnog vije6a
B. Razno

Prisutni dlanovi UV MKC-a:

- Sundica Fradelii, predsjednica,
- Sanja Grbin, dlanica,
- Jasna GIuii, dlanica,

Odsutni dlanovi UV MKC-a:
- Natasha Kadin, dlanica

Ostali prisutni:
- Sanja Putnik, zaplsnidarka,
- Stefana Do5en, ravnateljica,
- Sandi MrSi6, odvjetnica.



Predsj edavaj u6a j e na po-etku sj ednice utvrdila postoj anj e

kvoruma.

1. NiSe bilo dopuna i izmjena, predsjedavajuia stavlja Dnevni
red 158. sjednice na glasanje - Dnevni red jednoglasno je
usvoj en.

2. Zaprsnik je prethodno dostavLjen dlanicama na komentiranje,
nije bilo dopuna i izmjena, te predsjedavaju6a stavlja
Zaprsnik 761. sjednice na glasanje koji le jednoglasno
rr c.rai anur v v J u]1.

3. Razmatranje Prijedloga Odluke o davanju na privremeno,
povremeno ili dugotrajno koriStenje poslovnih prostora
dodijeljenih na uporabu Multimedijalnom kulturnom centru

Na tre6oj todci dnevnog reda raspravljalo se o prijedlogu
Odluke. Odvjetnica Sandi MrSi6 integrirala je sve ranlje
prijedloge i komentare u novi dokument te je dala obja5njenja
za sve dvojbene situacije i navela zakonske i druge akte na
kojima se temelji Odluka. Nakon rasprave Odluka le usvojena sa
tri glasa za i miSljenje Predsjedavaju6e Sundice Fradeli6:
,,Smatram kako OdIuka ima smisla isklludivo ukoliko su prostori
koji se stavljaju na natjedaj adekvatnL za te korisnike.
MiSljenja sam da nedostaje nezavisna studija, analiza utjecaja
izmje5tanja MKC-a i drugih organizacl)a u alternativne
prostore koja bi predvidjela rizike i prednosti, odnosno
mjerljive projekcije ishoda ove situacije za vrijeme
rekonstrukcije Doma i po povratku u Dom. Drugim rijedima
nedostaju objektivne analize na ko;r ie se nadin selidba,
odnosno povratak, reflektirati na ukupnu kulturnu programsku
ponudu, zaposlenja, prihode i sve druge relevantne faktore, r&
osnovu dega bi se moglo zakljuciti postoji fi uskladenost s
aktualnim ciljevima kulturne strategije Grada, poglavito sa
zajednidkim ciljem razvo)a nezavisne scene, kako kratkorodno,
tako i dugorodno. MtSl;enja sam da ;e ovakva studija trebala
prethoditi samoj Odluci. "

Nakon zakl_judenja tre6e todke dnevnog reda, odvjetnica Sandi
MrSi6 napustila je sjednicu.

4. Konzultiranje vezano za aktivnosti koje ne odgovaraju
programskom profilu MKC-a

Ovu temu prezentirala je dlanica, Sanja Grbin te se Upravno
vije6e usuglasilo da se prostori, kojima ustanova upravlja iIi
su joj dani na upotrebu ne daju za aktivnosti koje nlsu
uskladene s programskim profilom ustanove, a posebno za
aktivnosti koje ulaze u sferu duhovnosti, religije rli
politidkih stranki.



Poztv za iskaz interesa za pruZanle ugostiteljskih usluga

Nakon prezentacije ravnateljice, Upravno vijeie le prihvatilo
prijedlog vezano za raspisivanje iskaza interesa za pruZanle
ugostiteljskih usluga tijekom glazbenog programa ,,Novi 5um" u
2025. godini, a radi osiguravanja transparentnosti procesa.

6. Usvajanje GodiSnjeg financilskog izvjeS6a za 2024. godinu

Nakon kratkog izlaganja ravnateljice, a sukladno obvezi,
dtanice su jednoglasno prihvatj-Ie GodiSnji financijski
izvle5taj za 2024. godinu.

1. Ostavka predsjednice Upravnog vije6a

Predsjednica Upravnog vije6a, Sundica Eradeli6 proditala je
svoju ostavku te je i pismeno priloZiLa.

B. Razno

Prisutne dlanice Upravnog
su sadrZaj zaplsnika 168.
usvoj en.

vije6a na zadnjoj todcl usuglasile
sjedni-ce, koji je jednoglasno

Sastanak je

Split , 13.

zavr5io u 16:00 sati

veljade 2025.
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